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Interpelacja dot.zieleni w Rynku 
 
Bazując na wielu rozmowach co powinno się zmienić w mieście dużą wolą wielu mieszkańców i 
wręcz marzeniem jest “odbetonowanie” naszego Rynku, mogłyby powstać zielone obszary, 
miejsca do relaksu oraz schronienia przed słońcem i nadmiernym deszczem. 
Przez nagrzewanie płyt i brak naturalnej, drzewnej osłony drastycznie zwiększyła się odczuwalna 
temperatura, można więc zrobić krok w kierunku poprawy sytuacji i przywrócenia więcej zieleni 
m.in.w dużych donicach, 
Jest projekt „Odbetonowani”- może okazja wziąć w nim udział? 
Liczymy na plan zazielenienia placu i wszelkie pomysły z tym związane. 
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